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Încheiat azi 8.06.2023 cu ocazia şedinţei extraordinare de îndată a Consiliului Local al 

comunei Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica, dna viceprimar Pintea 

Cecilia și dl topograf Nica Dumitru invitat. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar Pop Aurelian rezultă că sunt absenți dnii 

consilieri Prohaska Roland și Pop Cosmin. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 

alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna iunie d-na consilier Ciupei Noiemi. 

D-na preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi:  

1. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Documentului de poziţie al 

ADIGIDM pentru judeţul Maramureş; 

2. Proiect de hotărâre privind completarea inventarului bunurilor aparținând domeniului 

privat al comunei Băiuț; 

3. Diverse; 

   Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi. 

Dl secretar prezintă acest proiect de hotărâre. 

Spune că, întrucât în ședința ADIGIDM Maramureș convocată de președintele 

Consiliului Județean Maramureș nu s-a ajuns la un consens, a fost reprogramată această ședință 

urmând ca toate UAT-urile din Maramureș membre ale ADIGIDM Maramureș să convoace 

ședințe de consiliu în care să fie aprobată completarea Documentului de poziție al ADIGIDM. 

Actul constitutiv al ADIGIDM a fost redenumit sub numele de Document de poziție. 

Completarea se referă la achiziționarea prin intermediul unei finanțări nerambursabile 

de autocompactoare, pubele cu și fără cip, recipienți pentru textile. 

A fost prezentat pe grup numărul de utilaje și celelalte dotări care vor fi achiziționate. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 

Se trece la punctul următor – proiectul de hotărâre privind completarea inventarului 

bunurilor aparținând domeniului privat al comunei Băiuț. 

Dl secretar spune că acest proiect de hotărâre se referă la introducerea în domeniul 

privat a suprafeței de 800 mp teren pentru care în ședința anterioară s-a acordat avizul de 

principiu pentru încheierea unui act adițional cu concesionarul terenului învecinat.  

Dl topograf Nica spune că ar trebui introdus în domeniul privat și terenul concesionat 

către dna consilier Ciupei. 

Se trece la vot și cu 1 abținere – dl consilier local Pop T  și 8 voturi pentru este adoptată 

această hotărâre. 



Se trece la ultimul punct – diverse. 

Dna primar prezintă lucrările care vor trebui făcute în perioada următoare. 

Privitor la lemnele de foc s-a discutat cu BKT care a spus că a dus în altă parte oamenii 

de la acea partidă dar a promis că-i va aduce înapoi să lucreze și să fie lemne de foc. 

Au venit cei de la Ocolul Firiza care au luat 3 rămpi, vom face contracte pentru fiecare. 

Dna viceprimar spune că au curățat cât de cât pe valea Strîmbului dar mai este de 

lucru.dl consilier Nicorovici întreabă cât mai stă rampa aceea mare pentru că au ocupat și o 

căsuță acuma. 

Dna viceprimar spune că rămân până este autorizat parchetul. 

Dna primar spune că ar fi bine dacă s-ar găsi o zonă cu piatră de calitate  să se facă o 

carieră de piatră care ne-ar aduce bani buni. 

Au fost în control cei de la ANRSC și va trebui să facem un serviciu de sine stătător, 

ar fi bine dacă ar putea face acesta și alte lucrări. 

Se poartă discuții privitoare la câinii vagabonzi din Băiuț. 

Dl consilier local Tudovan spune că a adus câinele vecinului său decedat Trifoi și l-a 

hrănit iar acum câinele a mușcat pe cineva. 

Urmează să fie duși la veterinar și alți câini pentru sterilizare. 

Dna viceprimar spune că trebuie demolat peretele Căminului cultural din Poiană 

petnru ca să poată continua lucrările. 

Dna primar spune că urmează să apară linii de finanțare pe domeniul social, să vedem 

ce obligații avem și noi după finalizarea proiectului. Clădirea fostei primării ar fi bună. A 

discutat cu Directorul de la Regionala Poștă Cluj și ar fi de acord cu schimbul cu un apartament 

la parterul unui bloc. Îl avem pe Volner care e chiriaș, stă singur într-un apartament cu 3 camere 

și poate fi mutat în garsoniera care este liberă. 

În vechiul sediu al Primăriei mai este chiriașă Resetak Dana al cărei contract expiră în 

februarie 2025. 

Se pot reabilita și construcții prin aceste programe și se pot face și construcții noi. Cara 

în care stă cu chirie dl Iluc Marius ar putea fi reabilitată. 

Se poartă discuții cu privire la rampele de depozitare a lemnelor. 

Dl consilier local Demeter spune că trebuie să avem grijă că oamenii din asociații 

curăță terenul iar ocolul depozitează lemnele. 

Dna primar spune că se vor reface contractele pe cât au dreptul și se vor concesiona 

restul de terenuri solicitanților. Asociațiile au fost de acord cu depozitarea lemnelor  și au luat 

și bani de la exploatatori. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 
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